
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 29. oktober 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 147
Vil ministeren oplyse, hvor mange anmeldelser politiet har modtaget fra føde-
varekontrollen, jf. lov om næringsbrev til visse fødevarebutikker § 11, herun-
der hvor mange af disse anmeldelser, der angår overtrædelse af lov om føde-
varer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jan E. Jørgensen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jan.E@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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